

## Reaktion auf das Editorial im Bulletin June 2015 (S. 13) Response on the Editorial in Bulletin June 2015 (p.13)

**Klaus Kietzmann**  
**Former / früherer Editor ( 2002-2010)**  
**and/und EAASDC Honorary Lifetime Member**

I would like to take up the appeal of the previous Bulletin Editor, Klaus Rohrbach, in his June Editorial to fill our Bulletin more by interesting and statutory contributions. I also would like to encourage the board members of new clubs to liven up the former Bulletin column „New clubs“ by their own club portraits. The members who feel not sufficient the tabular presentation of new clubs by the secretary, they could present their club in a detailed form, so it would be more interesting for guests of this new club. A prime example is the presentation of the „Lower Rhine Squares“ with a helpful structure, you can read it at the EAASDC homepage in the Bulletin archives under november 2009. Another fine example is to be found of the club „Double: You Squeezers“ at Wuppertal, as well in the Bulletin , Sept. 2009.

Now I'm looking forward to many informative foundation histories of new EAASDC member clubs, e.g. the „Kitzingen Klodhoppers“ (cf. Bulletin Nov. 2015, page 16.)

Den Appell des bisherigen Editors Klaus Rohrbach in seinem Juni-Editorial, das Bulletin durch mehr Leserbeiträge interessant und satzungsgemäß zu füllen, möchte ich hier aufgreifen und Clubvorstände von neuen Clubs ermutigen, die frühere Bulletin-Rubrik „Neue Clubs / New Clubs“ mit eigenen Clubportraits wieder zu beleben. Wem also die tabellarische Kurzvorstellung durch die Secretary unter Clubneuaufnahmen zu wenig ist, der könnte seinen Club ausführlicher und für potenzielle Gäste interessanter präsentieren. Ein nachahmenswertes Beispiel ist die Clubvorstellung der Lower Rhine Squares mit einer hilfreichen Gliederung, nachzulesen auf der EAASDC Homepage im Bulletin Archiv unter November 2009. Ein weiteres schönes Beispiel stammt von den Double:You Squeezers Wuppertal im September 2009 Bulletin. Nun freue ich mich auf viele informative Gründungsgeschichten von neuen EAASDC-Mitgliedern wie z.B. den Kitzingen Klodhoppers (vgl. Nov. Bulletin S. 16)

